赚取尊赏积分, 尽享各种娱乐奖励!

所需 尊赏积分	尊赏红利	餐饮奖励	限量版礼品/ 悦榕庄水疗中心
1 = \$1 尊赏钱	\$9	\$9	-
5 = \$5 尊赏钱	\$29	\$29	-
10 = \$10 尊赏钱	\$59	\$59	滨海湾金沙托特包
15 = \$15	\$99	\$99	-
20 = \$20 尊赏钱	\$139	\$119	滨海湾金沙夜灯
30 = \$30 尊赏钱	\$179	\$159	-
40 第5税分 = \$40 第赏钱	\$219	\$199	悦榕庄水疗中心 (30分钟) 20分钟足部按摩+ 10分钟头部按摩
50 = \$50 尊赏钱	\$269	\$249	-
68 = \$68	\$319	\$299	悦榕庄水疗中心 (60分钟) 30分钟背部按摩+ 可选择30分钟足部按摩 或头颈按摩

段 18 从申请日期起的第7天, 凌晨5时59分 前赚取积分。

货骤 2 从申请日期起的第7天,晚上11时59分 前在电子站进行换领。

> 在主页选择"推广游戏",再点击"赚赏 乐一奖励多重选"图标。每名新会员只 限一次换领。

步骤 3: 享受您的福利!

根据您的会员卡级别. 您每赚取1个尊赏积分,也可获得尊赏钱。

尊赏钱给您无限礼遇!









……及更多!

请索取我们的会员手册或前往任何 金沙尊赏会柜台了解详情。

附带条款及条件。物品先到先得, 换完即止。 申请日期意指在我们的会员柜台登记会籍后的会员卡获取日期。 尊赏红利可用于博彩金或酒店住宿。尊赏红利将在换领后的48小时内直接计入该会员账户。





YOUR FIRST WEEK **CAN BE SO REWARDING!**

Earn Sands Points to enjoy MORE rewards







HOTEL STAY

SLOTS CREDITS





PROMOTIONAL



*Terms and conditions apply.





Make the most out of your Sands Points earnings

Sands Points Required	Sands Bonus Dollars	Food & Beverage credits	Limited Merchandise / Banyan Tree Spa
\$1 Sands Point = Sands Dollar	\$9	\$9	-
\$5 Sands Point Dollar	\$29	\$29	-
\$10 Sands Point = Sands Dollar	\$59	\$59	Marina Bay Sands tote bag
\$15 Sands Point = Sands Dollar	\$99	\$99	-
\$20 Sands Point Dollar	\$139	\$119	Marina Bay Sands Twilight Lamp
30 Sands Point = Sands Dollar	\$179	\$159	-
\$40 Sands Point = Sands Dollar	\$219	\$199	Banyan Tree Spa (30mins) 20 mins Foot Massage + 10 mins Head Massage
\$50 Sands Point = Sands Dollar	\$269	\$249	-
68 \$68 Sands Point Dollar	\$319	\$299	Banyan Tree Spa (60 mins) 30 mins Back Massage + choice of 30 mins Foot OR Head & Shoulder

SIEP 1 EARN by 5.59am on the 7th day from the date of sign-up.

REDEEM from kiosks by 11.59pm on the 7th day from the date of sign-up.

> Select "Promotional Games" from main menu and click "Earn & Get Your Rewards" icon. Limited to one redemption per member.

SIEP ENJOY your offers!

Based on your card tier, you will also get Sands Dollars for every Sands Point earned.

There is so much to enjoy with your Sands Dollars!









... and many more!

Pick up our membership brochure or approach any Sands Rewards Club counter for more information.

Terms and conditions apply. Items are on first-come-first-served basis, while stocks last. Date of sign-up refers to carded date upon registration at our membership counter. Sands Bonus Dollars can be used for conversion to game plays or hotel stays. Sands Bonus Dollars will be credited directly to the membership account within 48 hours after redemption.





您的首周迎新特赏! 赚取尊赏积分享受更多奖励







角子机易赏钱







*附带条款。



